
  

  

  

Nørre Alslev Skole, den 11/6 2021  

  

Skolebestyrelsesmøde – Referat  

Salen, Nørre Alslev Skole  

Tirsdag, den 25/5 2021, kl. 18.30-21.00  
  

  

Til stede: Astrid, Mathilde, Anette K, Katja, Hanne, Pia C, David, Sofus, Pernille, Anne Marie, David og 

Thomas  

Afbud: Nick, Kirsten og Sofus  

  

  

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt.  

  

2. Punkter til eventuelt Se 

eventuelt.  

  

Orientering  

 

3. Meddelelser  

• Formanden/Bestyrelsen o Ingen meddelelser  

• Skoleledelsen o Elevtal – 2 ind og 2 ud o 

Personalesituationen – Intet nyt o Corona – Der 

er kommet et ”karamel-cirkulære”, som 

muliggør lidt mere til elevernes sidste 

skoledag/dimission.  

o Arbejdstilsynet har været på uanmeldt besøg – De roste vores arbejde med trivsel, men 

havde en anmærkning i fysik, hvilket vi får bragt i orden.  o Økonomi – Økonomien 

udvikler sig som forventet. Der er dog uafklarede visitationer og en ”corona-økonomi”, 

som kan ændre i regnskabet.  

• Elevråd  o Der er planlagt et sidste 

elevrådsmøde før sommerferien.  



o Det er målet, at klasserne får valgt elevrådsrepræsentanter før sommerferien, så 

arbejdet i elevrådet kan komme hurtigt i gang efter sommerferien.  

o Blandt eleverne bliver der talt meget om 9. klassernes sidste skoledag samt om 

frikvarterszoner.  

• Medarbejderrepræsentanter  o Ingen 

meddelelser  

  

Drøftelser  

 

4. Busdrift   

Vi er blevet varslet, at vi i kommende skoleår kun har de to busafgange som beskrevet i kommunens 

kontrakt med busselskabet: kl. 14.10 og 15.10.  

Konsekvensen er selvfølgelig, at det kan give ventetid for elever i indskolingen, som er færdige allerede 

kl. 13.  

Når vi vender tilbage til den oprindelige kontrakt, så er det fordi der er blevet indkøbt for mange 

ekstraydelser/kørsler, og at udbudsreglerne derfor er blevet overtrådt.  

  

5. ”Fester” på scenen  

Vi har i øjeblikket færre ”gæster” på scenen. SSP har været i kontakt med hjemmene og måske er den 

nye fodboldbane blevet det nye tilholdssted.  

Der bliver sat flere kameraer op ved scenen samt indført vagtordning.  

  

6. Aftaler omkring skolebestyrelsens sagsgange  

På baggrund af tidligere erfaringer blev skolebestyrelsens sagsgange drøftet. Punktet genoptages på 

kommende møde.  

  

  

Beslutninger  

 

7. Klassedannelse kommende 2. og 3.  

• Der er endnu ikke kommet svar fra BFU vedrørende start med 29 elever i kommende 2a.   

• Der blev fremlagt forslag til hvordan kommende 2. og 3. kan drives med 2 klasser på hver 

årgang. Skolebestyrelsen besluttede den baggrund, at følge forslaget.  

  

8. Folkeskoleloven §16 b og d  

Skolebestyrelsen besluttede, at der gøres brug af §16b og d i kommende skoleår, hvilket muliggør en 

kortere skoledag. De tilsvarende antal timer som skoledagen afkortes med, skal bruges som to-

voksenordninger i klasserne. En stor del af vores dysleksiundervisning finansieres via reduktion i 

skoledagens længde.  

  

9. Timefordelingsplan  



Timefordelingsplanen blev besluttet som fremlagt.  

  

  

  

    
Eventuelt  

 

• Anne Marie stopper i skolebestyrelsen pr. sommerferien. Susan indkaldes.  

• Mathilde bestiller mad til kommende møde.  

  

  

  

  

  

Punkter til næste møder  

 

 •  Værdiregelsæt  

  

  

  

Mødedatoer 2021 (kl. 18.30-21)  

 

 •  Onsdag, den 16/6  


